
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2018-01-21 
19.00-21.30  
Hammarhallen 

 
Närvarande: Roland Johansson (F 02/04), AnnChristine Sahlström(P07) Peter Albinsson 
(P03/04), Patrik Henriksson (Herr utv) 
Sektionen: Stina Thysell Persson, Christer Engman, Katarina Hampusson, Jesper Sydlén, 
Katarina Eriksson 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Läste igenom föregående protokoll och godkände det 

Vi diskuterade en ny hall och ansökan från 
arvsfonden. 

 
 
 

Information om alla lag P05/06: Inga frågetecken runt laget. Men vi har några 
som varken löser ut bingolotter och vännäshäften, hur 
gör vi med dem? 
P07: Ganska många i laget, kanske 20 st - allt 
fungerar bra 
P03/04: rullar på som vanligt, inget speciellt. 
möjligen att vi tappat några spelare. Var på cup i 
Ö-vik - gick bra. 
F02/04: Går som tåget, de tycker att det är roligt. Har 
blivit fler. Längtar till Göteborg 
P02: ny tränarkonstellation, har gått bra, allt fungerar 
bra.  De är inte många de heller. 
Herr utv: Det rullar på bra, många nya spelare.  
F05/06: de jobbar på, var på paradiscupen under 
trettonhelgen. ca 16-17 st 
Dam/dam utv: mycket skador och sjukdom på slutet. 
Målvaktssidan ser lite tunn ut just nu.  
Herrar: 3-4 st från herr utv spelar matcher med dem. 
Vi i sektionen hade möte med herrlaget förra veckan. 
F07/08; Martin Ahlbin har slutat som tränare, men de 
är ändå 3 st kvar. 
P08/09: Det kommer nya spelare hela tiden, de är 
nästan 30 st 
P10: Många spelare, ca 25-30 st 
F09/10: många, ca 25-30 st 
 

 

Kurs i akut 
skadehantering 

Söndag 4/2 kl. 19-21 på Hammar, på fiket 
Utbildning i fot, knä, huvud - skador 
Hoppas fler anmäler sig. 

 



Målvaktsträningar och 
gästträningar 

Mattias Bergsdorf kommer och tränar P07 nästa 
onsdag, 31/1 kl. 17.15 på Lilja 
Efteråt håller han i en träning för herr utv, alltså 
onsdag 18.30-20.00 och även det på Lilja 
Han kommer även torsdag 1/2  till herrarna kl. 
20.30-22.00, på Hammar 
Målvaktsträning:  Anders från Dalen, vi har ännu 
inga dagar/tider utan återkommer om det så fort vi 
vet något 

Tommy 
mailar ut till 
ledarna 

Innebandygalan 17/3 på festplatsen kl. 17.00 -19.30 
Mat: tacos som i fjol 
Vi stekte köttfärsen på Fridhem i fjol, ska vi göra det 
även i år? 
Efterrätt: kladdkaka - varje lag bakar 2 långpannor 
var 
Dukning: 4-5 st 
Laga mat: 
Lekgrupp: 
Städa efteråt:  
1 förälder från varje lag, ska anmäla sig för att jobba 
denna kväll. Tränarna måste skicka namn på de 
personer som ska jobba, så att vi vet. 
Diplom delas ut till varje lag/tränare som skriver 
namn på dem och delar ut dem 
3 priser till varje seniorlag 
Konferencier: Någon som vill vara det? 
Lekar?  
Herr och damlaget får hitta på 2 lekar var som man 
kan leka vid borden, eller om vi skapar en lekgrupp 
av föräldrar. 
Varje lag ska anmäla antalet spelare och ledare senast 
3/3 till sektionen 
Det var lite porslin i fjol - kommer det att räcka? 
Vi frågar Ancha om porslin 
Vi tar efterrätten på papptallrikar. 
Har vi skålar ute i ladan? Vi kollar med kansliet. 
 
11/3  kl 19.00 när vi har sektionsmöte bjuder vi in 
alla föräldrar som ska jobba på innebandygalan 

 

Bingo 26/1 dam och dam utv 
9/2 herr utv 
23/2 herrarna 
9/3 dam och dam utv 
2 storbingo: 
24/6 herr och herr utv 
22/7 dam och dam utv 
En vecka innan måste vi få in vilka som jobbar och 
sedan skicka det till bingodamerna. 

 



Övriga frågor Vi har fått frågan om vi vill jobba på gatufesten i 
höst. Vi har sagt att vi jobbar på den gatufesten, men 
vi vet inte om vi har fått jobbet 
Bygga staket, sitta i entren, vakt på kvällen etc 
Vi tjänar 10 000:- om vi gör det. 
 
 
Nu fortsatte sektionen själva: 

 

Verksamhetsberättelse 
 
 

Den är färdigskriven och inskickad.  

Städa i förrådet 
 

Onsdag 24/1 kl. 18,00 - sektionen 
 
 

 

Sponsorer Vi diskuterar sargreklam etc. Det finns sponsoravtal 
på hemsidan.  
Vi funderar på om vi kan hitta någon som sponsrar 
våra bollar och att de sponsorerna nämns på alla 
hemmamatcher? 
Kan vi bjuda in företag till matcher och berätta lite 
om våran verksamhet? 

 

Sponsorer på laget.se Hur ser det ut? Vilka sponsorer har vi? 
Herrlaget har många sponsorer på  hemsidan - betalar 
de för sponsringen eller ska de plockas bort? 
Alla ungdomslag har Nike, Ica, Ica supermarket - 
förutom P05/06 och F05/06 

 

Enkät till alla spelare i 
dam, herr, herr utv och 
dam utv och P02 och F02 

Hur har säsongen varit? Hur många fortsätter nästa 
år? Etc etc och vi vill att alla lag får samma frågor 

 

Medlems och 
träningsavgift 

Om man har betalat i jan -17 gäller det innebandy 
våren 17, fotboll -17 och innebandy 17/18. Sedan 
måste man betala till sommarens fotboll om man 
spelar fotboll och sedan till hösten -18 för 
innebandyn. 
Vi behöver ett förtydligande av kansliet till alla lag. 

 
 
 
 
Stina 

Budgetarbete Vi har inte riktigt koll på våra utgifter. Det är även 
svårt för våra lag att få ut information om hur mycket 
pengar de har. 
Det ska finnas ett bokslut, till årsmötet. 
Sedan kommer vi att kunna ha mer koll och följa 
pengarna på ett helt annat sätt. 
Vår inlämnade budget: 
Vi har fått frågan om varför våra bussresor är så dyra, 
vi förklarar det. 
Vi har utgifter på 452000:-/säsong 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Herrlaget Vi hade möte med dem för ca 2 veckor sedan.   
 



Herrlaget har fått frågan om de vill kvala till div 1. Vi 
har rätt att tacka nej till kval senast 31/1. 
Herrlagsspelarna, tränaren och vi i sektionen 
bestämmer att vi tackar nej till kval.  
Framförallt för att vi i nuläget har för få spelare i 
herrlaget, och att vi hellre vill se att flera av herr utv 
lyfts till herrlaget, istället för att vi måste ragga 
spelare från stan. 
 

Stina 

Cup för uppstartslagen, 
alltså P10 och F09/10 

P10 vill att cupen blir någon gång helgen 14-15/4 
F09/10 har inte bestämt sig för om de vill spela någon 
cup eller ej. 
Herrlaget håller i cup för P10 lördag 14/4 
Damlaget håller i cup för F09/10 söndag 15/4 
Förslagsvis kl. 9.00 - 16.00 (men beroende på hur 
många lag som anmält sig) 
Vi anser att varje deltagare ska få en medalj innan de 
går hem. Ha en gemensam avslutning. 
Det är dags för dam och herr att bjuda in lag till 
cupen. 
 
Vi bokar halltider till en sådan cup, våren -19 redan 
nu. 

 
 

Info från huvudstyrelsen 
  

Ingen ordförande är ännu hittad 
Budget 
Årsmöte 5/2 kl. 19.00 

 

Övriga frågor 
 

Liljagolvet - typ trälock som bara flyger iväg 
Hammar - hålen i golvet är ännu inte lagade 

 

 
Noterats av: Katarina Eriksson 


